

Dagsorden til bestyrelsesmøde nr. 240, onsdag d. 11/1-2023 19-21

Tilstede: Kim, Simone, Thorsten, Ilan, Marc

Fraværende med afbud: Johan, Rune, Randa, Thor

Fraværende uden afbud: Mikkel

Angiv om forslag er til **info(I)**, eller til **beslutning(B)**. Brug indstillings-skabelonen.

Godkendt d.:

Da præcis halvdelen af bestyrelsen var til stede var den ikke beslutningsdygtig, mødet blev alligevel afholdt og efter resten af bestyrelsen blev forelagt referatet besluttede et flertal i bestyrelsen efterfølgende over skrift at beslutningerne fra mødet er gældende.

1. Valg af ordstyrer: **Kim**
2. Valg af referent: **Simone**
3. Godkendelse af dagsorden: **Godkendt**
4. Godkendelse af referater
239 = godkendt
5. Nyt fra driften
Ros til nytårsarrangement fra driften. Det foreslås vi udvider til næste gang, så vi kommer nærmere hinanden, det er der opbakning til.
6. Forberedelse af GF (B)
Beretning [Beretning 2023](#)
Opfølgning af debat V. Simone & Thorsten, Se bilag [2023-01-11 Oplæg til debat indslag GF](#) TP, S(B)
Debatoplæg udskydes til næste møde
Cobblestone har booket Multihallen den 15. maj, hvor GF kommer til at blive afholdt
7. Altan (I) KRB
Der afholdes informationsmøde i Nørrebrohallen d. 18/1 2023 kl. 17.00. Der er skrevet ud til alle beboere, men mere materiale udsendes snarest
Der blev informeret det ovenstående.
8. Skal vi inddrage JBG nr. 2 til bestyrelseslokale? (B)
Beslutning om økonomi til indretning
Der gennemgås overslag for klargøring og det godkendes af de tilstedeværende.
9. Grøn bylivspulje (I)
Opfølgning
Der arbejdes på den og mangler et par underskrifter og sendes da til KK. Der inkluderes Frak (udemøbler) som reference, som forhåbentlig vil give os en fordel.
10. GF i Gårdlaug Hørsholmgården (B) KRB
Der er generalforsamling i gårdlauget d. 6/2 2023.
[GF i Gårdlauget Hørsholmgården](#)
Der diskuteres om der findes billigere alternativ, og KRB forsikrer at det arbejdes der på, men at der er udfordringer med samarbejdet i gårdlauget.

Der er enighed om at Kim fortsat kan repræsentere AB Jæger og Marc beder Gitte sikre Kims fuldmagt.

11. Bestyrelsens dagsorden, udformning, betydning og konsekvenser (D) TP

12. Fastelavn (B)

Det er fastelavn d. 19/2 2023. Kim vil gerne stå for det igen.

Der er enighed om gennemføre projektet som Kim foreslår det.

13. Nyt fra EU

Under punktet diskuteres det om der er nok ressourcer i EU til at varetage opgaven med både det administrative og det visionære i udvalget. Det fremgår at størstedelen af medlemmerne den senere tid har været meget tidspressede, men at det forventes at forbedres nu.

14. Nyt fra BU

- Kloakprojekt (B) ■ AB Jæger - Skadesoversigt Opdateret (1).pdf BU indstiller at vi udbedrer de listede skader og monterer rottespærrere.

BU forklarer at der er enighed om at det er det rigtige skridt at tage i igangværende kloak-projekt.

Der er enighed blandt bestyrelsen og indstillingen godkendes

- Større byggesager i 2023 - indstilling fra BU kommer efter mødet d. 9/1 2023

Vi har fået undersøgt facaderne, og det er tydeligt at de er i en stand der kræver en del renoveringsarbejde der vil ende i et tocifret millionbeløb, der under alle omstændigheder skal godkendes på GF. Det bemærkes at et sådanne projekt vil være en belastning for erhvervslivet og at dette skal indtænkes i projektet.

Da det drejer sig om så mange penge aftales der, at der skal arbejdes på forskellige scenarier ift. fuld finansiering også mhp. foreningens samlede økonomi.

- Faldstammer bliver filmet mhp. tilbud slut januar.

15. Nyt fra KU

Simone overtager opgaven med skærmene.

16. Evt.

Vurdering Der kommer valuar 2. feb